
Kære Karsten
 
Tak for din henvendelse. 
 
Indledningsvist vil jeg lige præcisere rammerne for lokaludvalgets virke:
Vanløse Lokaludvalg er et af byens 12 lokaludvalg, nedsat af Borgerrepræsentationen efter bestemmelsen i den kommunale 
styrelseslovs §65d. Formålet med byens lokaludvalg er at skabe bedre sammenhæng mellem kommunens overordnede og 
lokale indsatser, i lyset af de temaer og rammer, der er centrale for Borgerrepræsentationen.  Du kan se Københavns 
Kommunes kommissorium for lokaludvalgene her.
 
Lokaludvalget er ikke myndighed på vejområdet, og træffer derfor ikke afgørelser om hverken oprettelser eller 
nedlæggelser af P-pladser i Vanløse. Lokaludvalget kan udelukkende afgive høringssvar, som eksempelvis i forbindelse med 
etablering af cykelstier på Jernbane Allé, eller indsende forslag til et af kommunens fagudvalg/forvaltninger, som 
eksempelvis i forbindelse med ønske om oprettelse af parkeringszone i Vanløse.
 
Dine spørgsmål 1-6 vedr. planlagte nedlæggelse af P-pladser i Vanløse er ikke en viden vi ligger inde med, ligesom det ikke 
er lokaludvalget som træffer afgørelser om evt. kommende nedlæggelser af P-pladser i Vanløse.
 
Jeg sender derfor din mail videre til  Teknik- og Miljøforvaltningen, Byens Anvendelse, som er myndighed på vejområdet, 
som måske kan hjælpe dig videre.
 
Dit spørgsmål 7, hvor du spørger til lokaludvalgets generelle holdning til, at der nedlægges flere p-pladser end der etableres 
nye i bydelen, er ikke noget udvalget som sådan har drøftet, og jeg sender derfor spørgsmålet videre til 
lokaludvalgsformand Bent Christensen, som kan sætte sagen til drøftelse, enten på et møde i udvalget Trafik- og 
Plangruppe, eller et kommende møde i lokaludvalget.

 
De bedste hilsner
 
Pernille Vesterager Neergaard
 
VANLØSE LOKALUDVALG 
Udvalgssekretær og daglig leder
 
KØBENHAVNS KOMMUNE
ØKONOMIFORVALTNINGEN
 
 
NYT FRA VANLØSE? - MODTAG LOKALUDVALGETS NYHEDSBREV, SE MERE HER
 
Fra: Karsten Sedal [mailto:sedal@mail.dk] 
Sendt: 19. januar 2015 11:00
Til: Fællespostkasse Vanløse Lokaludvalg
Emne: Spørgsmål vedrørende nedlæggelse af P-pladser
 
Til Vanløse Lokaludvalg
 
 
Vil I være så venlige at maile en liste med antallet af p-pladser der er blevet nedlagt som følge af reguleringer af 

From: Fællespostkasse Vanløse Lokaludvalg
Sent: 19-01-2015 14:01:12
To: 'Karsten Sedal'; TMFKP BA
CC: Thomas Frimodt Petersen; bc@net.dialog.dk
Subject: SV: Spørgsmål vedrørende nedlæggelse af P-pladser
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veje og kryds samt etablering af nye cykelstier samt svare på de vedlagte spørgsmål:
 
 
1. På Jernbane alle:
 
.... antal allerede nedlagte p-pladser 
.... p-pladser der forventes nedlagt som følge af etablering af cykelsti på den resterende del af Jernbane alle
 
 
2. På Hyltebjerg allé:
 
... antal p-pladser der nedlægges imellem Grøndals parkvej - Åleksistevej
.... do. Ålekistevej – Damhusdæmningen
 
3. På Jydeholmen:
 
…. antal p-pladser der allerede er nedlagt i forbindelse med regulering
….. antal p-pladser der forventes nedlagt 

 
4. Reguleringer af vejkryds mm.

Hvor mange p-pladser er der nedlagt ?

Og hvor mange forventes nedlagt inden for det/de kommende år?

 
5. Angiv det samlede antal nedlagte og planlagte nedlæggelse af p-pladser i Vanløse

??

 
6. Antal nyetablerede p-pladser.

… i 2014?

… i 2015?

… i 2016?

 
7.

Desuden vil jeg anmode Lokaludvalget om at tage stilling til hvordan man forholder sig til at der nedlægges flere p-
pladser end der etableres nye:

Er det en tendens man støtter og finder hensigtsmæssige for bydelen og for borgerne?

Hvis ikke hvordan forestiller lokaludvalget at man kan løse de problemer hvis der opstår et underskud af p-pladser?

 

Med Venlig Hilsen
Mag.art.
Karsten Sedal
Hyltebjerg allé 35 2.th.
2720 Vanløse
tlf. 50480307
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